

Заголовок: РАЗМЕРНАЯ СЕТКА

Вступление: Пожалуйста, обратите внимание: размер, указанный на бирке (Tag Size), может значительно отличаться от реальной посадки вещи. Это связано с особенностями коллекций разных лет, усадкой ткани со временем или специфическим кроем дизайнера.

Мы настоятельно рекомендуем ориентироваться на **фактические замеры**, приведенные ниже, и сравнивать их с вещами из вашего гардероба.

Блок: КАК МЫ ИЗМЕРЯЕМ (HOW WE MEASURE)
Все замеры производятся на плоской поверхности, в расправленном виде.

ВЕРХ (TOPS / OUTERWEAR):

- Shoulders (Плечи): От плечевого шва до плечевого шва.
- Pit to Pit / Chest (Грудь): Ширина от подмышки до подмышки.
- Length (Длина): От основания воротника на спине до нижнего края.
- Sleeve (Рукав): От плечевого шва до края манжеты.

НИЗ (BOTTOMS):

- Waist (Талия): Полуобхват пояса (измеряется плоско, края пояса совмещены).
- Inseam (Внутренний шов): От промежности до низа штанины.
- Outseam / Full Length (Общая длина): От верхнего края пояса до низа штанины по внешнему шву.
- Leg Opening (Выход): Ширина низа штанины.

Таблица соответствия (Примерная):

Tag Size	EU	US
S	46	36
M	48	38
L	50	40
XL	52	42

Примечание: Данная таблица носит ознакомительный характер. Ориентируйтесь на замеры в сантиметрах.

Title: SIZE GUIDE

Intro: Please note: The size indicated on the tag may differ significantly from the actual fit. This is common with archival pieces due to sizing standards of different eras, previous wear, washing, or specific designer cuts.

We strongly recommend ignoring the tag size and focusing on the **actual measurements** provided. Compare these measurements with a similar item from your own wardrobe that fits you well.

Section: HOW WE MEASURE
All measurements are taken with the item laying flat.

TOPS & OUTERWEAR:

- Shoulders: Measured straight across from shoulder seam to shoulder seam.
- Pit to Pit (Chest): Measured across the chest, from armpit to armpit.
- Length: Measured from the base of the collar (back) to the bottom hem.
- Sleeve: Measured from the shoulder seam down to the cuff edge.

BOTTOMS:

- Waist: Measured across the top of the waistband (flat).
- Inseam: Measured from the crotch seam to the bottom hem.
- Outseam (Full Length): Measured from the top of the waistband to the bottom hem along the outside edge.
- Leg Opening: The width of the cuff/bottom hem.

General Conversion Chart:

Tag Size	EU	US	UK
S	46	36	36
M	48	38	38
L	50	40	40
XL	52	42	42

Disclaimer: This chart is for reference only. Please rely on the specific measurements in cm/inches.